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Edin Dzeko udzielił, prosto z Montrealu, wywiadu dla oficjalnej strony

Romy, w którym odpowiadał na pytania przesłane przez kibiców.

Podoba ci się pozostanie w Romie pomimo krytyki?

- Tak, nadal tu jestem i oczywiście cieszę się z pozostania.

Najpiękniejszy okres w twojej karierze?

- Ciężko powiedzieć, ale myślę, że moment, gdy Bośnia awansowała na Mundial,

pokonując 1-0 Litwę. Myślę, że był to najważniejszy okres w mojej karierze.

Którego obrońcy starasz się unikać na treningach?

- Bez wątpienia Ruedigera.

Gdybyś mógł grać z którymkolwiek z napastników na świecie, kogo byś

wybrał?

- Według mnie najlepszym numerem 9 na świecie jest Ibrahimovic, nie miałbym nic

przeciwko móc grać z nim.

Ile goli masz nadzieję strzelić w tym sezonie, aby zdobyć mistrzostwo?

- Nie sądzę, że to zależy tylko od moich bramek. Oczywiście moim zdaniem jest

strzelanie, ale wszyscy musimy być w stanie grać na wysokim poziomie, jeśli

chcemy osiągać bardzo ważne cele.

Kto jest twoim ulubionym trenerem, wyłączając Spallettiego?

- Felix Magath, gdyż bardzo mi pomógł, nauczyłem się dzięki niemu wielu rzeczy.

Pamiętam, że byłem młody, gdy przybyłem do Niemiec, byłem niedoświadczony, a

on dał mi wszystko, co było mi potrzebne, aby grać w Niemczech. Wiele mu

zawdzięczam, jeśli doszedłem tutaj dzisiaj i dzięki niemu osiągnąłem ten poziom w

mojej karierze.

Jakie mamy szanse na mistrzostwo, mimo że wszyscy mówią, że Juve jest

najmocniejsze?

- Juve jest zawsze najmocniejsze, zatem nic się nie zmienia. Musimy koncentrować

się na sobie. Mamy świetny zespół, musimy się dobrze przygotować i zobaczymy co

się wydarzy.

Co myślisz o kibicach Romy?

- Żyją piłką, żyją Romą i to widać na ich twarzach. Bez nich wszystko staje się dla

nas trudniejsze. Mam nadzieję, że mogą wrócić na stadion i pomóc nam w tym

sezonie, gdyż razem jesteśmy mocniejsi.

Kto był twoim idolem w czasach dziecięcych?

-Shevchenko. W tamtym czasie był graczem, którego uwielbiałem najbardziej, dla

mnie był najlepszy i uwielbiałem go oglądać.

Twój najpiękniejszy gol?
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- Ciężko odpowiedzieć. Nie wiem, zdobyłem ich bardzo dużo, ciężko jest wybrać

tylko jeden.

Twój najlepszy mecz?

- Być może gdy byłem w City i strzeliłem Tottenhamowi cztery gole. Być może to był

mój najlepszy mecz.

Kto jest twoim najlepszym przyjacielem w Romie?

- Jest mi dobrze ze wszystkimi, choć rozmawiam bardzo dużo z Antinio Ruedigerem.

On jest Niemcem, a ja mówię po niemiecku, zatem świetnie się rozumiemy.

Podoba ci się atmosfera w Romie?

- Komu się nie podoba? Oczywiście, że się podoba, nie potrzeba wiele, aby kochać

Romę!
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